

《单词百科:classify是什么意思?classify怎么发音?classify的解释和用法》

英语单词classify是什么意思?classify怎么读?classify怎么发音?简答网为您整理了classify的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



classify怎么读

classify的读音:[' klæs ɪ fa ɪ]

classify的意思

1、v.将…分类;

classify的相关词组

1、classify something as 把某物归类为

classify的近义词

1、**arrange** v.安排;筹备;整理;排列;谱写;

2、**assort** vt.把…分类;

classify的反义词

1、**declassify** vt.对（机密文件等）销密;

classify的双语例句

1、Conclusion The method was quick, sensitive , and it can be used in strain classify and appreciation.

结论该方法具有操作快速、简便、准确等优点,完全可以满足菌株分类、鉴定的需要.

2、It is entirely proper to classify Kant as a transcendental idealist.

把康德化为先验的唯心主义者是完全正确的.

3、The Security Department decided to classify these documents.

安保部门决定这些文件要保密.

4、Artificial Neural Network ANN has been employed to classify the common solvent.

用人工神经网络方法对常用有机溶剂进行分类.

5、It is entirely proper to classify Kant as a transcendental idealist.

把康德化为先验的唯心主义者是完全正确的.

6、Kohlberg would classify them as having an individualistic morality.

Kohlberg把他们归类为:拥有个人的道德价值观.

7、Inspired by One-class SVM, Double-Margin SVM is forward to classify two classes by two margins separately.

受一类SVM的启发,提出的双边界SVM能够分别用两个边界对两类问题分类.

8、It is useful to classify all these particles into two groups.

把所有粒子分成两大类是适当的.

9、Questions can help children learn to compare and classify things.

问题可以帮助幼儿学习比较和分类事物.

10、S: How to classify the handicapped?

学生: 如何给残疾人分类?

11、The gold dollar time, Shanxi's economy, the culture classify leading position north China.

金元时期, 山西的经济、文化在中国北部居领先地位.

12、Based on this author makes a detailed classify.

并在此基础上,对有差异的词语进行了比较详细地分类.

13、From investigating accountant's information announcing current situation of commercial bank classify two angles.

从总体和分类两个角度来考察商业银行会计信息披露现状.

14、Thus, in order to properly classify a center, the combination of other attributes also be considered.

于是, 为了正确地区分一个中心必须结合考虑其它的属性.

15、The Extension Discrimination is used to classify biological group.

将可拓判别法应用于生物种群的识别.

16、Men in the post office classify mail according to places it is to go.

邮局里的人员将信件按寄送地点分类.

17、The other method is to classify process subjectively based on the experience of skilled workers and engineers.

二是根据技术人员和工程师的经验进行主观的分类.

18、In this paper deal with the credit derivatives, and classify and analyze them.

文中对信用衍生工具进行了研究, 并进行了分类, 对每一种产品也进行了分析.

以上是简答网为您整理的classify怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于classify
的用法、classify的释义、classify
的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/classify>

